
Innmelding til Geodataplanen for  2020-2023 
 
Kommune:  

 

Flyfotografering / periodisk ajourføring FKB-B 
Hvor ofte anser dere at det bør foretas fotografering i GSD 10 (10 cm bakkeoppløsning) i 
kommunen? 
Hvert 3. år?  
Hvert 5. år?  
Hvert 10. år?  
Annet:  
Skal hele B-området i kommunen fotograferes hver gang, eller er det aktuelt å fotografere noen 
områder oftere enn andre? 
 
 
 
 
Andre kommentarer (f.eks ønske om ortofotoprosjekt eller skråfotoprosjekt): 
 
 
 
 

 

Inndeling i FKB-standarder 
Er dagens inndeling i FKB-A/B/C/D-områder slik den bør være, eller har dere ønsker om 
endringer? 
 
 
 
Når ønsker dere neste gang periodisk ajourføring av 
FKB-B?  
FKB-C?  

 

Laser 
Har det skjedd ting i kommunen som bør medføre ny laserskanning av områder? 
 
 
 
Hvis det skal lages en plan for «periodisk ajourføring» av laserdata – hvor ofte ser dere for dere at 
det bør være skanning i deres kommune? 
 
 
 

Frist for innsending: 20. august 2019. 

Kartverket og Basisdatautvalget vil etter å ha mottatt svar fra alle kommunene sette dette sammen 
til en fylkesdekkende plan.


